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                                               PROTOKÓŁ  NR  24 /2009 
                                 XXIV Sesji Rady Gminy Perzów 
                                    w dniu 30 stycznia  2009r. 
                                     w godz. 13.00 do 18.00 
 

1. Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy Perzów  
Zdzisław Burzała. Powitał radnych, sołtysów,  Panią Wójt, Zastępcę 
Wójta, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, pracowników Urzędu Gminy 
oraz Starostę Kępińskiego Pana Jerzego Trzmiela i Dyrektora 
Powiatowego Zarządu Dróg w Kępnie Panią BoŜenę Dziergwę.  
Stwierdził obecność 13 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad Sesji: 
 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ulg w podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Perzów w ramach pomocy de minimis 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2009 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XVIII/109/2008 

Rady Gminy Perzów z dnia 19 sierpnia 2008r., która dotyczy zasad 

korzystania ze stołówek szkolnych zorganizowanych w szkołach, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Perzów. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

  

Przewodniczący Rady – pyta kto z Radnych chce wnieść zmiany  
do porządku obrad ? 
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Przewodniczący Rady – wnioskuje o wprowadzenie do porządku obrad 
dwóch projektów: w pkt.7 podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 
Szkoły Podstawowej w Domasłowie i w pkt.8 podjęcie uchwały w 
sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Miechowie. 
 
Poprosił radnych o głosowanie. 
9 radnych głosowało za wprowadzeniem do porządku obrad w pkt.7 
uchwały podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 
Podstawowej w Domasłowie. 
 
9 radnych głosowało za wprowadzeniem do porządku obrad w pkt.8 
uchwały podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 
Podstawowej w Miechowie. 
 
Pani Wójt – uwaŜa, Ŝe to nie powinny być dzisiaj. Jest nieprzygotowana. 
 
Przewodniczący Rady – odpiera zarzut. Dyskusja w tym temacie zaczęła 
się duŜo wcześniej. 
 
Radny Pietrus – to była debata. To, co dzisiaj podejmujemy, będzie 
niewaŜne. Najpierw trzeba zapytać społeczeństwo. Powinno być 
społeczeństwo. JeŜeli tak daleko idziemy, to zamknąć przedszkole w 
Turkowach. 
 
Przewodniczący Rady prosi o głosowanie za nowym porządkiem obrad. 
Za nowym porządkiem glosowało 8 radnych, 5 radnych głosowało 
przeciw. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił, Ŝe nowy porządek obrad został przyjęty. 
 
Przewodniczący rady prosi o zabranie głosu przez Pana Starostę i Panią 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Kępnie. 
 
Pani Dziergwa – co będzie wykonywane w 2009r.? Została zrobiona 
bardzo dobra robota na drodze Trębaczów – granica województwa. 
Środki są zagwarantowane w budŜecie. Ogłosimy przetarg. Drugą małą 
sprawą będzie „trójkąt” w Domasłowie. Trzecia sprawą jest chodnik w 
Miechowie. Są to przymiarki ustne. Jest zapewnienie o przystąpieniu do 
budowy. Zlecę dokumentację i będziemy wiedzieć ile to kosztuje. 
Będziemy naprawiać drogi, koszenie, wymiana oznakowania. Będą 
nowe znaki od 8 do Perzowa. OdświeŜymy znaki poziome.  
W  Turkowach zrobiony jest chodnik, ścieŜka rowerowa przez cały 
Perzów, następnie chodnik do ośrodka zdrowia. Było kilka 
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powierzchniówek. Były to roboty dobre i na ten rok teŜ mamy coś 
zaplanowane. 
 
Starosta Kępiński – dochodzę do wniosku, Ŝe zapraszając Starostę  
i Panią Dyrektor, to tak  jakby przyjechał chłopczyk i się tłumaczył. 
W praktyce jest tak, Ŝe Wójt, Starosta przedstawia Radzie projekty 
uchwał. Jestem waszym współgospodarzem. Jestem zaskoczony, Ŝe ze 
strony Rady padają takie propozycje! NajwaŜniejsze jest dobro dziecka!  
Szkołę jest łatwo zlikwidować. Chcecie budować chodnik, to po co, jak 
dzieci będą jeździły autobusem. To jest mój punkt widzenia i jak będę 
rekomendował inwestycję -  to się zastanowimy. Byliśmy na konwencie 
starostów. W ramach oszczędności chcemy łączyć powiaty. Czeka nas 
przebudowa ulic w Kępnie. Wsłuchując się na to wszystko 
Przewodniczący Rady, Wójt, Administracja. Ja stoję po stronie 
administracji. Jest w powiecie opozycja. Jest to mocna reprezentacja. 
Cenię opozycję, bo to mobilizuje. Jeśli mówią inaczej, pytam jak to 
zrobić. To musi być siła argumentu, a nie „na złość babci odmroŜę sobie 
uszy”. Teraz jest modne ile kto zarabia. Ja zarabiam godnie i się tego nie 
wstydzę. Perzów nie jest biedną gminą, a Wójt Gminy Perzów zarabia 
najmniej w Wielkopolsce. Wolno mi to powiedzieć, bo mówię to, co 
myślę. Gmina ładnie wygląda. To boisko, wioski, drogi. Przez tyle lat, to 
duŜa róŜnica. To, co mówiłem o szkołach, to wasza decyzja. Ja tylko 
mówię swoja myśl. Jak nie będzie szkoły, to po co chodnik?!  
Dziury w drogach, to zrobimy. JeŜeli będzie godna nadwyŜka 
budŜetowa, to Gmina Perzów kładzie 130 tys.zł. To jest powaŜna 
sprawa. Gronowice – nie przekazaliście środków, to wasza sprawa, ale  
i tak to zrobimy, bo dałem słowo. Milionów to trzeba w ZOZ-ie. Tam jest 
inwestycja! Zadowolenie z polityków to 20%. Zacznijmy się droczyć, to 
co z tego będzie? Ja gwarantuję, Ŝe chcemy iść z Wami razem do 
przodu. 
 
Radny Kozan – pytanie do ZOZ-u i do uchwał. Pan Starosta ma rację. 
Rada zaczyna się dzielić. Pani Wójt miała 90% poparcia, a Rada dała jej 
policzek. Wczoraj był program w telewizji. Zawsze o likwidację występuje 
Wójt, a mnie i Przewodniczącego Rady wybrało społeczeństwo i 
powinniśmy je słuchać. Pan Przewodniczący mówił, Ŝe tej debaty nie 
będzie, a teraz za plecami to zostało wprowadzone. Próbował Pan nawet 
poprawiać doktora Dusia! Ja się wstydzę iść na oddział! 
 
Przewodniczący Rady – do rzeczy Panie Kozan. 
 
Radny Kozan – pyta o pobocza i jak spowolnić ruch na krzyŜówce  
w Domasłowie. 
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Pani Dziergwa – mamy zamiar zbierać pobocza, chociaŜ nie jest to 
zaplanowane. Na krzyŜówce namaluję martwe pole i kierowcy będą 
musieli się dostosować. Piszecie mi pisma o spowalniacze. Nie będę 
ustawiała ani znaków ograniczenia prędkości, ani spowalniaczy – nie 
moŜna ich zakładać na drogach powiatowych. Co do poboczy, zaleŜy  
od środków. Na drodze Domasłów- Nowa Wieś.Ks.  trzeba nawieźć  i 
utwardzić pobocze. To jest droŜsza sprawa. 
 
Radny Pietrus – z ukłonem pytam o Trębaczów. Są straszne dziury przy 
asfalcie, dziurawe pobocza. Dzieci jadą do szkoły, są ochlapane. Proszę, 
aby to zrobić przy okazji Gronowic ( od Kościoła do sióstr najgorszy 
odcinek). Rozumiem, Ŝe droga do Gronowic nie jest skończona? Co do 
odśnieŜania, posypywania. Spóźniamy się z tym, bo obsługujący dostają 
dyspozycje o 11.00. Proszę, aby to było wcześniej. Wycinka drzew przy 
drogach powiatowych. Dobrze Ŝeby to było wycięte i wyrwane. Są pnie 
po wycince. Było to juŜ robione i wydrąŜone, ale 4 jeszcze zostały. Ktoś 
moŜe na nie wpaść. 
 
Pani Dziergwa – pobocza. KaŜdy z radnych moŜe mówić o tym samym. 
Na utwardzenie nie ma środków, tylko duŜe ubytki. W tamtym roku 
zaczęliśmy budować drogę do Gronowic, w tym roku skończymy. 
OdśnieŜanie, bezpieczeństwo jest na I miejscu, ale to bardziej wynika  
z niedostosowania kierowania pojazdem do warunków jazdy. Nigdy nie 
wydawałam poleceń o 11.00. Zawsze rano. W sprawie drzew proszę o 
pismo i o szczegółowe dane. Jak robię plan wyrębu, to proszę o zgodę 
Panią Wójt. Są dwa pnie niebezpieczne przy zakręcie, będą sfrezowane. 
To jest kilkanaście ton, aby naprawić pobocza. 
 
Radny Wieczorek – pyta o lustro na zakręcie koło Pana Kuli. Pani 
odpisała, Ŝe nie widzi problemu. Droga powiatowa mieści się na 
prywatnym gruncie, a człowiek płaci podatek od 100m2. Dlaczego płaci 
podatek? 
 
Pani Bernadeta Urbańska – ten pan był w referacie podatkowym, ale 
podatek musi płacić. 
 
Radny Wieczorek – ktoś to kiedyś zrobił. A co z pniami po jesionach przy 
drodze do Miechowa? 
 
Pani Dziergwa – jak będziemy frezować, to zrobimy. 
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Radny Bagiński – z przy drodze z Kozy Wielkiej do Perzowa  drzewa 
zostały usunięte, odrosty dalej rosną. Jak jest z wykaszaniem rowów?  
Te pnie po topolach są jeszcze gorsze niŜ drzewa. 
 
Starosta Kępiński – ja odpowiem. Jeśli się orientuję w kaŜdej radzie są 
komisje, są samorządy wiejskie. Czy Starosta przyjeŜdŜając tutaj ma 
słuchać o krzakach i dziurach?! ZOZ to jest problem! A od przyjmowania 
takich uwag jest Pani Wójt. DuŜe zadania – 100 tys.zł. -  to są zadania. 
Starosta jest od duŜych spraw! Jest precedencja. Jak Pan 
Przewodniczący nie wie co to jest, to panu powiem. My administracja 
jesteśmy tabakierą. I tabakiera do nosa, czy nos do tabakiery? 
 
Przewodniczący Rady  - ingeruje Pan w sprawy wewnętrzne. Nie zna 
Pan wcześniejszych ustaleń Rady! Co do chodnika w Miechowie. 
Powiedział Pan „jeŜeli” – to znaczy, Ŝe nie ma pewności? 
 
Starosta Kępiński – tak. Nie ma pewności! 
 
Przewodniczący Rady  -  Rada nie jest za likwidacją szkoły w Miechowie, 
a za zmianą kształtu tych szkół. Tam mieszka 700 innych ludzi, nie tylko 
dzieci. Jak Pan widzi budowę chodnika? 
 
Starosta Kępiński – przygotujemy projekt. I to zaleŜy od projektanta. 
 
Przewodniczący Rady – mam prośbę. Jak projekt będzie przygotowany 
chcielibyśmy się z nim zapoznać. 
 
Starosta Kepiński – oczywiście. 
 
Przewodniczący Rady – mówi o odcinku drogi powiatowej w Perzowie od 
Państwa Badowskich do Ośrodka Zdrowia. Pani Wójt mówiła, Ŝe będzie 
przebudowane skrzyŜowanie koło Provimi. Miało to być w 2008r. 
 
Pani Dziergwa – ja tez uŜytkuję drogi gminne i proszę na nie tez patrzeć, 
a nie tylko na powiatowe. Firma Provimi chciała partycypować  
w kosztach, ale się wycofała z budowy chodnika. 
 
Radny Kłodnicki – słyszałem, ze nie mamy prawa pytać. Ale jak cos 
wypracujemy na komisjach, to słyszymy od Wójta :”zaprosimy Starostę i 
Panią Dziergwę i będziemy rozmawiać”. Pytam o skrzyŜowanie przy 
kościele w Turkowach. To pobocze stale siada. Proszę aby to utwardzić 
porządnie. Pani Wójt teŜ tam jeździ, to widzi. Tam JeŜdŜą tiry. 
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Pani Dziergwa – ja byłam często na sesjach w Perzowie. Zawsze 
odpowiadałam na wszystkie pytania. Czemu nie widzicie dobrych 
rzeczy? 
 
Radny Kozan – pyta o tomograf. 
 
Starosta Kępiński – od 10 lat, od budowy chodnika Perzów-Turkowy nie 
było Ŝadnego dofinansowania. Nic nie robiliśmy wspólnie. Na dzień 
dzisiejszy OIOM nie ma kontraktu, nefrologia nie ma kontraktu. Nasz 
szpital nie ma zadłuŜeń. Po rozprawach sądowych otrzymaliśmy  
2 mln zł. Idziemy na  wariackich papierach. Który dyrektor ryzykowałby 
pracę bez kontraktu?  Z panem dyrektorem będziemy pracować tak 
długo jak się da. To jest problem, a nie krzaczek! Są przygotowane 
pieniądze na tomograf. To jest waŜne dla nas, bo do szkoły , Ŝłobka nie 
pójdziemy , a tam nie chcemy. Ale musi to być. Mamy teraz kontrolę NIK. 
To są znaczące problemy. Dzisiaj są bogaci, biedni, a nie ma środka. Na 
drogi powiatowe pozyskaliśmy pieniądze – plus nasze, to idzie i są 
efekty. Nigdy nie mówiłem, Ŝe nie wolno, ale to Pani Wójt powinna 
przedstawiać radzie projekty. 
 
Radny Pietrus do Pani Dziergwy  - przykro mi, Ŝe pani uwaŜa, Ŝe nie 
naleŜą się Pani podziękowania. Dziękuję za drogę do Gronowic  
w imieniu wszystkich uŜytkowników. 
 
Pani Grzegorek (sołtys Trębaczowa) – ciśnienie mi się podnosi. Zarzuca 
Pan, Ŝe stawiają Pana jako chłopca. Pan zachowuje się jak nauczyciel. 
Nasi Radni  są mądrzy i wiedzą co robią. Nie zna Pan tematu. 
Wysłuchajmy się najpierw! Ta 15-osobowa grupa stara się. KaŜdy chce 
coś mieć. Ale mówiąc o swojej wsi, to w tym Trębaczowie niewiele się 
dzieje. Jestem nauczycielem i proszę o rozmowę! 
 
Starosta Kępiński i Pani Dyrektor PZD opuścili salę obrad. 
Przewodniczący Rady  zarządził przerwę. 
 
 
 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu 
 z poprzedniej sesji bez odczytania, stwierdzając, iŜ protokół został 
wyłoŜony do wglądu przed Sesją , a poza tym jest moŜliwość zapoznania 
się z nim w biurze Rady. Radni nie mają uwag do protokołu. 
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Przewodniczący przeprowadził głosowanie  za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej Sesji bez odczytania. 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych ; wszyscy radni jednogłośnie 
przyjęli protokół z XXIII Sesji bez odczytania. 
 
 

3.  Interpelacje. 
  
 
Radny Kłodnicki – czy energetyka uzgadnia z Gmina wyłączenie prądu? 
To co było ostatnio jest niebezpieczne dla zdrowia dzieci. Jest zimno. 
Mamy dodatkowe kursy autobusem. 
 
Pani Wójt – nie pytają się, tylko informują. 
 
Radny Kłodnicki – mogliby wyłączać po południu. Jest to uciąŜliwe dla 
rodziców, bo muszą dzieci wcześniej odbierać. 
 
Pani Wójt – wystosujemy pismo. 
 
Radny Wieczorek – w Miechowie od 8.00-16.00  nie było prądu. Było 
zimno. 
 
Radny Pietrus – juŜ kolejną sesję nie widać radcy prawnego. 
 
Pani Wójt – był na urlopie. Wczoraj był na rozprawie Kuźmów. 
 
Radna Gawlik – kiedy będą wycinane drzewa? 
 
Pani Wójt – Andrzejak nie podejmie decyzji, bo się boi. Będzie usunięte. 
 
Radny Kozan – pyta o kawiarnię. Po szyldzie leci woda. Wnioskuje, Ŝeby 
przewiesić szyld. 
 
Pani Wójt – odwołanie P. Kubika zostało odrzucone. Tablice 
przeniesiemy. 
 
Radny Bagiński – przystanek w Kozie Wielkiej jest pokryty eternitem. Są 
dziury. 
 
P. Wójt – pomyślimy przy budŜecie. 
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Radny Ludwikowski – przepływy w Trębaczowie nie spełniają norm. Co 
sesję o to pytam i nic nie jest zrobione. 
 
P. Mega – jeszcze nie było w tej sprawie spotkania. Jak będzie 
będziemy rozmawiać. 
 
Radny Wodziak – przypomina o hydrancie w Ludwiczynie. 
 
Przewodniczący Rady – biuro po Liderze miało być udostępnione. Mieli 
tam urzędować P. Krowicki i Wiśniewski. 
 
P. Wójt – w poniedziałek, wtorek będzie. Dokumenty są wyniesione. 
 
Przewodniczący Rady – co słychać we Wrotach Wielkopolski? 
 
P. Drapiewska – jest wybrany zarząd, rada decyzyjna. Jest 
przygotowywany wniosek o realizację strategii. 
 
 
 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy ( treść sprawozdania  
w załączeniu). 
Pani Wójt – wraca do oświaty. Jak to wygląda, mówi mi Przewodniczący 
i Panu Paprockiemu, Ŝe na sesji nie będzie oświaty. Chciałam zrobić tą 
sesję 15 lutego, a pan dzisiaj wychodzi z projektami. Czy chciałby Pan 
Ŝeby tak było. 
 
Przewodniczący Rady – w odpowiedzi cytuje zapisy statutu. 
 
Pani Wójt – chodzi o to, Ŝe co innego Pan mówił. 
 
Przewodniczący Rady – debata się odbyła. Brałem udział w zebraniu w 
Miechowie. Było 30-40 osób na Sali. Naświetliliśmy tą dyskusję i inne 
problemy. Ta uchwała nic nie zmienia.  
 
Pani Wójt – to nieprawda! Czy Pan chciałby się tak czuć. 
 
Przewodniczący Rady – byłem w Krakowie, pani do mnie dzwoniła. 
Będąc w Krakowie zdąŜyłem przyjechać na zebranie do Miechowa. Nie 
uchylałem się. 
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Radny Ostrowski – pieniądze za samochód straŜacki dla OSP Perzów 
zostały przelane. OSP ma dowód rejestracyjny. Samochód jest w firmie, 
która dozbraja te samochody. Marka auta to Man. 
 
 
5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady – 3 stycznia spotkanie u Marszałka Województwa. 
Spotkanie robocze z samorządowcami. Podsumowanie roku 2008 i 
plany na 2009. Marszałek koncentruje się na budowie dróg S8, E11. 
Zajmuje się programem moje boisko Orlik 2012. Na 200 gmin w 
Wielkopolsce 41 gmin przystąpiło do programu.  
Brał udział w zebraniu straŜackim. 
Spotkanie z mediami u Burmistrza Miasta i Gminy Kępno. 
Udział w dniu 25 stycznia w koncercie kolęd Chóru Nauczycielskiego z 
Ostrowa Wlkp. W GOK Perzów. 
26 stycznia spotkanie noworoczne u Burmistrza Miasta i Gminy Kępno. 
Prezentacja budŜetu miasta. Na 56 mln zł. 11 mln zł. to inwestycje. 
13 stycznia dzwoniła P. Kubiak z PUP w Kępnie prosząc, aby Rada 
desygnowała P. Wójt do społecznej rady przy PUP w Kępnie. Pyta 
radnych i Wójta o zgodę.  
 
P. Wójt oczywiście zgadzam się. 
 
Radni jednogłośnie są za zgłoszeniem kandydatury P. Wójt. 
 
Przewodniczący Rady – w protokole z 17 grudnia mówiła Pani, Ŝe 
ustawa o ośrodkach zdrowia upadła. 
 
Pani Wójt – wiem to od P. Kopczyńskiego, on jest kompetentny. 
Przewodniczący rady – byłem z Sanepidzie i ta ustawa nie upadła, jest 
aktualna. Są szczegółowe wytyczne, które mają być spełnione do 1 
stycznia 2013 r. Niektóre samorządy rozwiązują stare i budują nowe 
ośrodki. Ten temat nas czeka. Rozmawiałem teŜ z wójtem Bralina 30 
grudnia na temat śmieci. W tym miejscu cytuje wypowiedź P. Wójt.  
Jak pytałem to uchwała w Bralinie juŜ była podjęta. Cena śmieci 
wzrośnie o 100 %. 
Informacja wywołała poruszenie na Sali obrad. 
 
P. Wójt – rozmawiała z wójtem Bralina i tak mi powiedział. W sprawie 
najniŜszej ceny rozmawiam teraz z Burmistrzem Mig Kępno i Wójtem 
Bralina. Będzie uchwała podwyŜszająca cenę od 1 kwietnia 2009 r. 
Radny Ostrowski – pyta o projekt drogi S8. Czy była jakaś zmiana? 
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Przewodniczący Rady – Marszałek aŜ tak szczegółowo o tym nie mówił. 
Nie umiem odpowiedzieć. 
 
P. Wójt – czy Marszałek mówił na tym spotkaniu o tym, Ŝe projekt S8 jest 
zatwierdzony? 
 
Przewodniczący Rady – to jest pytanie do GDDiA. Było spotkanie w 
Słupi i do GDDiA naleŜy kierować pytania. 
Wpłynęło teŜ kilka pism : 
- od wspólnoty mieszkańców Perzów 50  
- uchwała RIO 
- pismo od Wojewody Wielkopolskiego – rozstrzygnięcie nadzorcze 
WN.Ka-5.0911-24/2009 
 
P. Wójt – tę uchwałę zatwierdzamy co roku. Ma się to zmienić. 
Opiniowały to ZNP i radca prawny. 
 
Przewodniczący Rady czyta rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie 
uchwały. 
 
Radny Ostrowski – zwraca uwagę na jakość pracy radcy prawnego. 
 
P. Wójt tłumaczy, Ŝe uchwała była weryfikowana. 
 
Radny Wieczorek – pyta, kto zajmuje się pisanie projektów uchwał? 
 
P. Wójt odpowiada, Ŝe radca prawny. 
 
 
 
 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie ulg w podatku od nieruchomości na 
terenie Gminy Perzów w ramach pomocy de minimis. 
 
Radny Ostrowski – pyta o zwolnienia procentowe. Gmina Syców ma inne 
rozwiązanie i przyjęła 100 % ulgi. My proponujemy 50 %. Czy to nie 
będzie konkurencyjne. 
 
P. Wójt – nas nie stać na więcej. Dobrze będzie, gdy przyjmiemy 50 %. 
Radny Pietrus – na komisjach było wszystko wyjaśnione. Czy jak ktoś 
inwestował w zeszłym roku, to czy w tym roku otrzyma ulgę? 
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P. Urbańska – przedsiębiorca, który odda do uŜytku inwestycję po 
wejściu uchwały w Ŝycie moŜe w ciągu 6 miesięcy złoŜyć w Urzędzie 
Gminy wniosek o przyznanie ulgi. 
 
Przewodniczący Rady – czy uchwała była konsultowana z 
przedsiębiorcami? 
 
P. Wójt – nie była, była konsultowana w Urzędzie Ochrony Konkurencji i 
Konsumentów. 
 
Radny Ostrowski – czy w tej uchwale musi być § 10 , który mówi, Ŝe 
uchwała będzie obowiązywać do dnia 31 grudnia 2013? 
P. Urbańska – § 10 musi być zawarty w uchwale, gdyŜ to są wytyczne 
UE. 
Przewodniczący Rady – czyta projekt uchwały. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
10 radnych głosowało za przyjęciem uchwały, 1 był przeciw, 1 radny 
wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta    i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
7. Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 
Podstawowej w Domasłowie. 
8. Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 
Podstawowej w Miechowie. 
 
 
Radny Pietrus – apeluje do radnych, aby ten punkt był rozwaŜnie 
skonsultowany ze społecznością Miechowa i Domasłowa. Ja dzisiaj nie 
mam Ŝadnego projektu uchwały. Nasza komisja ustaliła, Ŝe zajmiemy 
stanowisko po konsultacjach społecznych. 
 
P. Grzegorek – chciałabym się dowiedzieć o czym mowa. 
 
Radny Pietrus – czemu Pani nas pyta, niech się Pani dowie na zebraniu 
wiejskim. 
 
Przewodniczący Rady – to jest tylko uchwała intencyjna, za tą uchwałą 
nie idzie nic. Cieszę się, Ŝe pani sołtys chce usłyszeć u źródła. 
 
Radny Pietrus – pan był głuchy na komisji oświaty. 
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Radna Gawlik – myśmy teŜ dyskutowali. Nie chcemy likwidować, ale w to 
miejsce utworzyć filie. Ta uchwała to jest wymóg prawny. Ja nie likwiduję 
szkół, ja je przekształcam. 
Przewodniczący Rady – to P. Mega powiedział o tym, Ŝe aby utworzyć 
filię trzeba zlikwidować szkołę. 
 
Radna Gawlik – jeŜeli nie nastąpi reorganizacja po to, Ŝeby 
zaoszczędzić pieniądze, to co będzie dalej? Czy Wy uwaŜacie, Ŝe my 
robimy źle oszczędzając. 
 
Radny Pietrus – oszczędzając na dzieciach. 
 
Radna Gawlik – ja nie oszczędzam na dzieciach. Dzieci z 4 klasy mogą 
juŜ dojeŜdŜać. 
 
Radny Bagiński – nie rozumiem, Ŝe między przewodniczącym a wójtem 
wyszło niedomówienie. Jest to zamieszanie. Nie wiedziałem, czy 
podnosić rękę, ale jestem za i popieram P. Gawlik. Jestem za dyskusją. 
Przewodniczący rady – rozumiem, Ŝe czuje się pan zagubiony. O tę 
debatę prosiliśmy od października a doczekaliśmy się dopiero w 
styczniu. Najpierw było otwarcie boiska, którego do dzisiaj nie 
otwarliśmy, potem święta i jasełka. W połowie stycznia dostaliśmy 
materiały. Sołtysi nie dostali i szkoda. Przebrnęliśmy jednak przez 
debatę w Miechowie. 
 
Radny Pietrus – ilu było obecnych na zebraniu. 
 
Radny Wieczorek – wszyscy rodzice. Myśmy dyskutowali. Czy ten 
projekt wniósłby przewodniczący czy ja to trzeba to uszanować. Wie 
pan, ile kosztuje koszt utrzymania szkoły? Dyrektor Wanzek powiedziała, 
Ŝe 40 tys. zł. Gdyby tylko o to chodziło, to nic bym nie mówił, ale koszty 
utrzymania nauczycieli w Miechowie to 0,5 mln zł. 
 
Radny Pietrus – to trzeba to zreformować! 
 
Radny Wieczorek – i o to chodzi P. Pietrus. 
 
Przewodniczący Rady – czyta przepisy ustawy o samorządzie gminnym. 
Dziękuje radnym z Miechowa, Ŝe rozumieją problem i nie chowają głowy 
w piasek. Nie dostaliśmy lania w Miechowie, wręcz przeciwnie. Nakłady 
na oświatę w ciągu 4 lat wzrosły  o 300 %. Dziękuje P. Wanzek za 
zorganizowanie zebrania i radnym za udział w zebraniu. To od nas 
zaleŜy jak ta oświata będzie wyglądać. Od października było bardzo 
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duŜo czasu. Doszło do tego, Ŝe ja i p. Wójt reprezentujemy róŜne 
stanowiska. Proponowana uchwała nic nie zmienia. 
 
P. Wójt – nieprawda, Ŝe to otwarcie drogi. Ta uchwała to ta, z którą 
występuję do Kuratora i przestawiam projekt. Niech Pan nie mówi, Ŝe 
chowam głowę w piasek i Ŝe nie daję materiałów, bo to bzdura! Wy radni 
powinniście otrzymać tą uchwałę. Musimy podjąć decyzję, gdzie dzieci 
maja iść do szkoły. JeŜeli dzieci poszłyby do Perzowa, muszą być 
utworzone dwie dodatkowe klasy. Nie pozwolę na utworzenie klas 20-
osobowych. 
 
Radny Kłodnicki – będzie wywołana ustawa i Kuratorium nie będzie 
ingerować w Gminę. 
 
Pani Wójt – na dzień dzisiejszy musi. To jest straszne, Ŝe rada nie ma 
projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady – kiedyś teŜ tak było, Ŝe Pani wynagrodzenie nie 
było w porządku obrad, a zostało podjęte! 
 
Pani Wójt – ja nie chcę juŜ przeŜywać takiego upokorzenia. 
 
Przewodniczący Rady – inicjatywę w tym temacie ma kaŜdy Radny i teŜ 
wójt. Nie czuje się winny z powodu wynagrodzenia Pani Wójt. 
 
Pani Wójt – radni powinni mieć przed sobą uchwały. To jest wojna 
podjazdowa! 
 
Przewodniczący  Rady – ma Pani rację, ale to wszystko za długo trwało. 
 
Pani Wójt -  Pan wie dlaczego. Pani Gawlik nie chciała. 
 
Radna Gawlik – ja nie jestem jedną radną! 
 
Przewodniczący Rady – to było 27 listopada 2008r. u pani Wójt. Pani 
Gawlik wtedy powiedziała, Ŝe się wycofuje. 
 
Pani Wójt – myślałam, Ŝe Pani Gawlik  mówi o całej komisji. 
 
Radny Kurzawa – przychyla się do słów radnego Bagińskiego. Radni nie 
mogą być kartą przetargową. Nie wolno ich stawiać przed faktami 
dokonanymi. 
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Radna Gawlik – ubolewa. Przekształcenie szkół w filie to nic zdroŜnego. 
To jest oszczędność w naszym budŜecie. Pani Wójt powinna pomagać. 
Chcąc rozmawiać nie zrobiłam nic złego. Pani Wójt doskonale wie, Ŝe 
procedura musi być zrobiona do końca lutego, bo inaczej to nie ma 
sensu. To nie jest nagonka na Wójta. Proszę -  jeŜeli jest taka 
moŜliwość, proszę coś zrobić. Ubolewam nad tym i większość rady teŜ. 
Mogliśmy wiele zaoszczędzić. 
 
Radny Ostrowski – mam dylemat, Chciałbym, aby w tym roku coś 
zrobiono z oświatą. Bo tak być nie moŜe. Ale w statucie pisze teŜ, Ŝe 
materiały powinny być 7 dni przed sesją, aby było zgodnie z prawem. 
 
Pan Mega – odnosi się do wypowiedzi. W trakcie komisji padły dwie 
propozycje. Potwierdza, Ŝe są dwie drogi: 
- przekształcenie(obniŜenie stopnia organizacyjnego szkoły) 
- powołanie filii z klasami 1-3, ale zgodnie z procedurą prawną wcześniej 
musi nastąpić likwidacja szkoły. 
Ta uchwała  o zamiarze, otwiera procedurę  prawną  i zmierza do 
likwidacji szkół po to, aby na ich miejscu powołać filie. Wyjaśniałem juŜ, 
która droga najbardziej obniŜa koszty – jest to powołanie filii. 
 
Radny Ludwikowski – przychyla się do prośby radnego Ostrowskiego o 
przesunięcie tego o 7 dni. 
 
Radny Wodziak – jeŜeli zlikwidujemy klasy 4-6, to czy Domasłów i 
Miechów będą razem czy osobno? MoŜna zrobić jednego dyrektora. 
 
Przewodniczący Rady – w Perzowie są klasy po 10-13 dzieci. 
 
Pan Paprocki – jak wszystkie dzieci pójdą do Perzowa, to w klasie 
będzie 33 dzieci. 
 
Radny Kozan – było zebranie w Miechowie, a w Domasłowie nie. 
 
Radny Wieczorek – zebranie zorganizowała Pani Dyrektor, a nie my. 
 
Radny Kozan – musimy słuchać społeczeństwa, to ich wysłuchajmy. 
Tam dzieci pójdą, gdzie rodzice będą chcieli. W Domasłowie jest sala i 
boisko. 40 tys.zł. będzie dalej kosztować, gdyby zrobili 1 dyrektora, a w 
jednej szkole obniŜyć stopień organizacyjny. Gdzie te dzieci będą 
ćwiczyć? Pan Kłodnicki szczyci się boiskiem, a głosował przeciw. To 
myśmy walczyli o boisko! 
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Przewodniczący Rady – a czy ktoś pytał społeczeństwo o boisko? 
 
Radny Kozan – oglądałem wczoraj program w telewizji. W 5-osobowej 
klasie same prymusy. W takich klasach dzieci maja imiona, a nie „wy” – 
tak jak w wojsku. Sytuacja w oświacie to wina rządu. 
 
Radny Wieczorek – na początku mówił Pan, Ŝe nie moŜna zmusić 
rodziców, aby dzieci szły do Trębaczowa. Musimy wypracować 
kompromis. Gdyby mieszkańcy Miechowa chcieli 1-3, to oszczędzamy 
rocznie 350 tys.zł. rocznie. Chcemy, aby te pieniądze najpierw trafiły do 
Miechowa, później np. do Turkowy, Trębaczowa i po kolei innych wsi, a 
w Domasłowie będziemy utrzymywać szkołę. Zgoda? Jak dzieci będą 
dojeŜdŜać, to będą bezpieczniejsze niŜ dzisiaj, kiedy idą 1,5 km przez 
całą wieś po drodze powiatowej. 
 
Pani Anna Kosińska (sołtys Słupi) – teŜ u nas zlikwidowano szkołę. TeŜ 
panikowaliśmy co to będzie. Dojazdy!. A juŜ po miesiącu byliśmy bardzo 
z tego zadowoleni. 
 
Przewodniczący Rady – wszystkie dzieci mogą jeździć, to dlaczego 
dzieci z Domasłowa nie mogą. 
 
Radny Stodolski – klimat tej dyskusji nie jest godny tematu. Przychylam 
się do wniosku Pana Ostrowskiego. Zwołanie sesji za 7 dni. 
 
Radny Kłodnicki – przecieŜ wszystkie szóste klasy idą do gimnazjum i 
mieszczą się w dwóch klasach. Jest po 23 dzieci, nie ma tragedii. W 
gimnazjum jest coraz mniej dzieci. Jest jedna wolna klasa. Jest juz 
przystosowana. 
 
Przewodniczący rady – w materiałach pisze, Ŝe rocznie rodzi się 40-45 
dzieci. 
 
Pani Wójt – jestem za rozmowa z mieszkańcami. Zwołam te zebrania i 
przedstawię pewne rzeczy. 
 
Przewodniczący Rady – mówi pani o mieszkańcach Miechowa i 
Domasłowa, a przecieŜ mamy teŜ  innych mieszkańców. BudŜet jest 
wspólny dla wszystkich. Dziękuję radnym z Miechowa za odpowiedzialną 
postawę. 
 
Pan Czesław Kucharski – przyjechał przypadkowo, bo czuł, Ŝe 
Przewodniczący rady zrobi, to co zrobił. W tej Gminie jest nienormalnie. 
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Współczuję wam Radni. Gdybyście dzisiaj podjęli decyzję, to nie chcę 
być w Waszej skórze! PrzeŜywałem likwidację szkół jako radny. Grygiel 
prosił mnie, abym pomógł mu zlikwidować szkoły, bo padniemy. Minęło 
10 lat i istnieją. Nie moŜe decydować 8 radnych. Ma decydować 
społeczeństwo, a jak nie to dyktatura! 
 
Przewodniczący rady – jest dyktatura. Ma Pan rację. 
 
Pan Czesław Kucharski – ekonomia – macie rację, ale to nie jest 
najwaŜniejesze.  Prosi o konsultacje  z mieszkańcami. Nie chcę dzisiaj 
odpowiedzi, co radni zrobią z tymi pieniędzmi, jak zostaną. Przemyślcie 
to, dyskutujcie z mieszkańcami, nie podejmujcie dzisiaj uchwały. Na 
sesję mieszkańcy mogą przyjść. 
 
Przewodniczący Rady – to jak Pan był radnym likwidowano szkołę w 
Słupi. Zgodnie ze statutem Wójt powinien pomóc radzie w podjęciu 
uchwały, ale to Wójt hamował przekazanie na czas materiałów. Gmina to 
wspólne dobro, a nie dobro wsi. Radny teŜ nie jest związany z 
instrukcjami wyborców. 
 
Pan Czesław Kucharski – czy wy wiecie jaka jest opinia mieszkańców 
Miechowa na temat zebrania? – Ŝe tam nie moŜna było mówić. 
 
Radna Gawlik – ostro zaprzecza. To nieprawda! 
 
Pani Wanzek (dyrektor SP w Miechowie) – zarzuca radnym, Ŝe nie 
dopuszczali mieszkańców do głosu. 
 
Radny Wieczorek – po co Pani mnie zapraszała. Ludzie teŜ mówią, Ŝe 
szkoła jest ładna, ale nie dyrektor. 
 
Pani Wójt – za duŜo dyskutujemy. 
 
Radny Ostrowski – proszę o 7 dni przerwy i dostarczenie materiałów 
sesyjnych w ustawowym terminie – nawet dzisiaj. 
 
Przewodniczący Rady prosi o głosowanie, kto z radnych jest za tym, 
Ŝeby sesja była w piątek? 
 
13 radnych jednogłośnie głosowało, aby sesja odbyła się 6 lutego 2009r. 
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Przewodniczący Rady wydał dyspozycję pracownikowi Biura Rady 
Gminy przygotowania materiałów i przekazania ich radnym i sołtysom po 
zakończeniu sesji. 
 
Pani Grzunka ( dyr. SP w Domasłowie) – ubolewam nad likwidacją za 
plecami szkół, bez odpowiednich osób, które powinny się w tym temacie 
wypowiedzieć. Chodzi o głos mieszkańców i dyrektorów. 
 
Przewodniczący Rady – uwaŜa, Ŝe przedstawiciele oświaty nie są na 
tych spotkaniach potrzebni. 
 
Pani Grzunka – chcę brać udział w tych dyskusjach. W radzie nie ma 
nikogo z przedstawicieli oświaty. Szkoła w Domasłowie ma właściwą 
bazę i odpowiednie  wyposaŜenie, aby była sześcioletnia. Mówi się, Ŝeby 
Domasłów przestał istnieć. Zmiana organizacyjna jest równieŜ według 
mnie złym posunięciem. Chcę, abyście wzięli pod uwagę głosy 
mieszkańców i mogli swoje zdanie wypowiedzieć. Osiągamy bardzo 
dobre wyniki w nauczaniu. UwaŜam, Ŝe pchnięcie dzieci w inne miejsce 
spowoduje szkodę dla dzieci. W Kępnie jest nauka na zmiany. O 
błędnych decyzjach się nie mówi. Jest to robione za plecami. 
 
Przewodniczący Rady – nie za plecami. Radni nie muszą być 
nauczycielami. Rozmawiamy o pieniądzach. Nam się zarzuca, Ŝe 
mówimy o oświacie. My mówimy o pieniądzach wszystkich 
mieszkańców. Pani Dyrektor, moŜe Pani w kaŜdej chwili przyjść i 
posłuchać. Nikt się nie fatyguje! 
 
Pani Grzunka – najczęściej jestem zapraszana jeŜeli mówi się o 
oświacie. Wobec tego powinnam brać udział w debacie kaŜdej. Ta jest 
związana z oświatą. Ja za budŜet szkoły odpowiadam.  Robiąc arkusz 
organizacyjny zrobiłam duŜą redukcję, zaoszczędziłam w budŜecie. Ja 
nie jestem w stanie być na kaŜdej sesji. Ubolewam, Ŝe o debacie na 
temat szkoły musiałam się dowiedzieć w ostatniej chwili. JeŜeli 
zlikwidujecie szkołę, nie wiem czy wiele zyskacie. 
 
Pani Górecka (Przewodnicząca Rady Rodziców SP w Domasłowie) – 
mam zdanie podobne do pani Dyrektor i rodziców z Miechowa. Z całej  
Rady Rodziców jestem poprostu. Kupiłam dom, dlatego, Ŝe chciałam 
uciec z większego miasta. Mimo, Ŝe pieniądze są wspólne, na dzieciach 
się nie zarobi. Proszę nie przeliczać wszystkiego na pieniądze! 
 
Przewodniczący Rady – Rada ma obowiązek dbać o wiele innych 
rzeczy. Tego wymagają moi wyborcy. Zdaniem Pani Wójt na  działach: 
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kultura, oświata, zdrowie nie moŜna zaoszczędzić więc na czym?! – ale 
za pieniądze przedsiębiorców i innych podatników! 
 
Pan Czesław Kucharski – robi się za plecami. Rodzice z Domasłowa nie 
mieli moŜliwości wypowiedzenia się. Rozumiem, Ŝe konsultacje w 
przyszłym tygodniu zostaną przeprowadzone? 
 
Przewodniczący Rady – w Miechowie rozmowy były bardzo kulturalne, 
na wysokim poziomie, bez agresji. 
 
Pan Kucharski – to znaczy, Ŝe na wsiach jest kultura. 
 
Pani Wójt – bardzo się dziwię. Kto ma te konsultacje przeprowadzić? Ja 
je przeprowadzę. 
 
Pani Zimoch – o 16 w niedzielę jest spotkanie w Miechowie. 
 
Przewodniczący Rady – czy będę miał moŜliwość wyraŜenia swojego 
zdania? 
 
Pani Gawlik – na ostatnią chwilę dowiaduję się o spotkaniu. Nie robi się 
takich rzeczy. Mieszkańcy muszą się dowiedzieć.  
 
Przewodniczący Rady – to, Ŝe mieszkańcy nie przychodzą na zebrania 
to jest moja wina i 15 radnych! 
 
Pan Mega – nie do końca wszyscy wiedzą o czym rozmawiają. JeŜeli 
mogę  przedstawię scenariusz jak to ma wyglądać: 
Musi być zebranie z rodzicami. Pisma za potwierdzeniem odbioru. 
Imienna lista rodziców i uczniów. Podjęcie uchwały, ale z treści uchwały 
musi wynikać, aby było zawarte upowaŜnienie dla organu 
prowadzącego. Organ prowadzący prosi Kuratorium o opinię co do 
wniosku i uchwały o zamiarze likwidacji szkoły. Po pozytywnej opinii 
Kuratora oświaty moŜe być cała procedura moŜe być zachowana. 
 
Przewodniczący rady – Pani Wanzek wyraźnie w zaproszeniu napisała 
co będzie przedmiotem zebrania. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2009 rok. 

 
Radna Gawlik – temat był wyczerpująco omówiony na komisjach. 
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Innych uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
12 radnych głosowało za przyjęciem uchwały, 1 radny wstrzymał się o 
d głosu. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie   i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały  
Nr XVIII/109/2008 Rady Gminy Perzów z dnia 19 sierpnia 2008r., 
która dotyczy zasad korzystania ze stołówek szkolnych 
zorganizowanych w szkołach, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Perzów. 

 
Radni uwaŜają Ŝe dyskusja juz była i nie wnoszą uwag. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
13 radnych głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie   i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
  11. Podjęcie uchwały w sprawie  poboru podatków w drodze 

inkasa. 

 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  
13 radnych głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

12. Wolne głosy i wnioski.  
 
Radny Stodolski – proszę Panią Wójt o sporządzenie informacji  jakie 
wnioski o środki zewnętrzne na inwestycje zostały złoŜone. Wszystkie 
wnioski. 
 
Pani Wójt – informuje, Ŝe będą do wymiany oprawy lamp.  
Prosi o wskazanie gdzie będzie potrzebna wymiana 
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Radny Wieczorek – prosi o przygotowanie uchwały dotyczącej 
dofinansowania przydomowych oczyszczalni i dotyczącej 
współfinansowania takich oczyszczalni. 
 
Radny Pietrus – czy mogą być finansowane z Urzędu, czy z funduszu 
UE. 
 
Radny Wieczorek – jest moŜliwość i wystąpienie o refundację, ale 
konieczna jest uchwała rady. 
 
Radny Kłodnicki – czy bedzie planowana rozbudowa oświetlenia 
ulicznego na ścieŜce rowerowej Perzów-Turkowy. Nowe budynki są 
wybudowane, a jest bardzo ciemno np. w Turkowach od remizy w 
kierunku drogi na Chałupki. 
 
Radny Wieczorek – za rzadko wymieniają lampy. Proszę wystosować 
pismo do energetyki, aby częściej usuwali usterki. 
 
Radna Piekarska – na jakim etapie jest dokumentacja na rozbudowę 
świetlicy wiejskiej. 
 
Pan Mega – dokumenty są opracowane. Posiadamy dokumenty. 
Przedstawimy je na spotkaniu w dniu 4.02.2009r. o godz.9.00. Wartość 
kosztorysowa 1.175.000 zł. Z analizy będzie wynikało z czego 
zrezygnujemy. Podstawą działania i opracowania wniosku jest zgoda 
Rady Gminy. Przedmiotem będzie to co wybierzemy. 
 
GOK będzie mógł realizować i korzystać ze środków zewnętrznych. 
Spotkałem się z projektantem. Projekt obejmuje wymianę okien, CO, 
docieplenie budynku, stolarka drzwiowa, rynny, odwodnienie, 
uporządkowanie terenu. Nie znamy kosztów. JeŜeli będzie uchwalony 
budŜet, wtedy będzie moŜliwość podjęcia uchwały o planie remontów 
w sali w Trębaczowie i w GOK Perzów. W budŜecie musi być zapis o 
dofinansowaniu przedsięwzięcia. JeŜeli będzie nadwyŜka, naleŜy 
przyjąć na jakie zostanie wykorzystana zadania. 
 

  Przewodniczący Rady – nie wiem co w takiej sytuacji ze środkami na 
uzbrojenie działek, przebudowa odcinka wodociągu Domasłów – 
Miechów, modernizacja oczyszczalni ścieków 
 
Pan Mega – zostało zlecone wykonanie map na budowę sieci 
wodociągowej i dozbrojenie nowych działek 
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Innych wniosków nie zgłoszono. Przewodniczący Rady podziękował 
wszystkim obecnym i zamknął obrady XXIV Sesji Rady Gminy Perzów. 
 
 
Protokół spisała: Joanna Bednarek 
 
 


